



# 銀獎 Silver Award

## 公營機構及公用事業 Public Organizations and Utilities



### 香港電燈有限公司 - 南丫發電廠

#### The Hong Kong Electric Company Limited - Lamma Power Station

港燈南丫發電廠致力在發電過程中保護環境，我們透過使用更多潔淨燃料、可再生能源、極具成效的減排設施、節能和減廢措施及廣泛的持份者參與，不斷改善電廠的環保表現。

Lamma Power Station of HK Electric is committed to protecting the environment in the course of power generation. Through the wider use of cleaner fuels, renewables, effective emission control equipment, conservation practices and extensive stakeholder engagement, we have been making continuous improvements on our environmental performance.



南丫風采風力發電站每年都吸引數千遊人和學生前往參觀  
Lamma Winds - attracting thousands of visitors and students every year



由5,500塊薄膜太陽能光伏板所組成的550千瓦容量太陽能發電系統，是全港同類型中規模最大的裝置。  
The 550 kW solar power system, comprising 5,500 Thin Film Photovoltaic (TFPV) panels, is the largest of its kind in Hong Kong.



電能車與太陽能告示板  
Solar-panel-powered display board, and electric vehicle.



港燈是除日本外東南亞地區首間為旗下發電機組安裝煙氣脫硫裝置的電力公司。  
HK Electric was the first power company in South East Asia, except Japan, to install a Flue Gas Desulphurization system in its generating units.